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Närvarande
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Joakim Edström
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Zahra Khayyatpour

4 st hyregäster punkt 1-4

§ Nr. Ärende Anteckning
§ 1 Mötets öppnande Ordförande Ann-Marie Dahlblom öppnade årets första möte.
§ 2 Fastställande av 

dagordning.
Dagordningen lästes igenom och godkändes.

§ 3 Föregående 
mötesprotokoll

Protokollet från den 10/12-22 lästes igenom och godkändes.



§ 4 Våra lokaler En av nycklarna till ett av övernattningsrummen har tappats bort 
och inte städats av hyresgästen, så därför är det rummet stängt 
tillsvidare. 
Det har inkommit klagomål om störningar från lokalen på 
Språkgränd 39-40. Vi har ebjudit hyresgästen att närvara vid 
mötet för att se hur vi ska kunna underlätta för de som störts. Vi 
kommer begära en ljudmätning i hyrsgästens lägenhet samt i 
lokalen av kunnig personal. Högtalarna kommer flyttas ner från 
väggen för att minska resonansen i hyresgästens lägenhet. Vi 
kommer återigen att lyfta med Bostaden om att de ska ljudisolera 
taken  till och börja med i denna lokal. Thomas och Joakim 
kommer att montera ner högtalarna efter att mätningarna utförts. 
Representanter från en barnförening har fått berätta hur de 
påverkades av att hyresgästen tillkallat polis vid ett av tillfällena. 
Mötet beslutar att erbjuda barnföreningen andra alternativ för att 
kunna fortsätta med sin verksamhet. Barnen och de berörda 
ledarna upplevde detta som mycket obehagligt och törs därför inte 
nyttja Språkgränd 39-40:s lokal. Det är ett mycket hårt tryck på de 
två andra lokalerna för närvarande då lokalen på Språkgränd 39-
40 hållits stängd av hänsyn till den störda hyresgästen. 
Joakim som är ansvarig för hobbylokalen på Språkgränd 36 har 
upptäckt att det varit inbrott i lokalen och att en cirkelsåg och 
skruvdragare stulits. Joakim kommer kvittera ut en reka från Unn 
för att ersättade stulna verktygen, den skada som uppkommit har 
lagats. Ann-Marie har sytt nya dukar till lokalen på Spr.22-23, lite 
tyg finns kvar om fler vill ha dukar eller dylikt. 
Lokalansvariga ska kolla med kvartersvärdarna om det finns 
möjlighet att hyra in en städfirma som storstädar lokalerna.
Lokalen Språkgränd 39-40 har fått nya köksluckor och ny 
bänkskiva.

§ 5 Uppföljning av beslut  
§ 6 Ekonomin Årsredovisningen har skickats in till Bostaden och nu väntar vi på 

nys pengar för året. I övrigt så är ekonomin utan anmärkning.
§ 7 Hemsidan Thomas har förbättrat hemsidan för mobiltelefoner.
§ 8 Verksamhetsberättelse 

2022
Mötet går igenom verksamhetsberättelsen och stavfel rättas innan 
den godkänns. En önskan från mötesdeltagarna är att vid nästa 
berättelse lyfta det ideélla krafter som möjlliggör att vi kan 
genomföra blommor, fester, renoveringar, bättre utemiljö samt 
tillgången till lokalerna.

§ 9 Planering 2023 En preliminär planering har föreslagits: 4/4 Bomöte vår, 17/6 
Grillfest, 15/9 Höstbuffé/ surströmming, 3/10 bomöte höst, 8/12 
kvartersrådsmiddag och 10/12 Adventsfika.

§ 10 Boinflytandemedel Förslag på hur boendeinflytandemedel för 2023 ska nyttjas: Nya 
julgranar med belysning till två lokaler. Nytt grillgaller till grillen vid 
Språkgränd 6-7. Persienner till gästrummen. Presenning till 
släpvagnen, den gamla har försvunnit.  Nya blomlådor till 
området. Målning av väggytor samt byte av matta i barnrummet i 
lokalen Kandidatvägen 8-9. Kvartersvärden kommer höra av sig 
till Dragonskolans målarprogram. Nya köksluckor Kandidatvägen 
8-9.

§ 11 Övriga inköp Detaljer till de flyttade högtalarna i lokalen Språkgränd 39-40 så 
som sladdar, kablar, gummifötter etc.

§ 12 Övriga frågor
§ 13 Nästa möte Tisdag den 28/2 kl.19.00 träffas vi i lokalen på Kandidatvägen 8-9.
§ 14 Mötet avslutas Ordförande Ann-Marie Dahlblom förklarar mötet avslutat och bjöd 

på fika i en mörk lokal då lyset släckts.



Vid tangenterna: Alexandra Edström


